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Närvarande: 

Carl-Göran Persson 

Fredrik Eliasson 

Danne Pålsson 

Anders Danielsson 

Kjell Eriksson 

Lars Johansson  

Claes Hoglert 

Mats Johansson 

Torbjörn Berglund 

Andreas Loo 

Anders Sundin 

Göran Fürstenberg 

Hans-Bertil Nilsson 

Stig Hedblom  

Lage Cedervall 

Örjan Enström 

Gunther Mattias 

 

Ordförande öppnar mötet 

 

Punkter på dagordningen 

 Genomgång av dagens arbete 

 Avstämning av utfallet för 2013 så här långt 

 Arbete med budget 2014 samt uppstart av arbete med verksamhetsplaner och 

verksamhetsberättelser  

 Valberedningens arbete. 

 Kranfrågan 

 Inkomna motioner 

 

 

1. Ordförande gick igenom dagordning för planeringsarbetet och förutsättningar för dagens 

budget arbete.. Underlag för Budget 2014,  verksamhetsplan 2014  och 

verksamhetsberättelser för 2013 delades ut till respektive sektion för fortsatt bearbetning. 

Carl-Göran sammanställer verksamhetsberättelser och verksamhetsplanen inför årsmötet. 

Underlag skickas till Carl-Göran. 

 



2. Hans-Bertil Redogjorde för preliminärt utfall 2013.  Utfallet visar före avskrivningar  på 

ett överskott på Jollesekt +25tkr, överskott på kölbåt +4950 kr, klubb gem. +9284 och 

varvet +52750 kr. Totalt före avskrivningar ett överskott på +91750 kr.   

 

3. Till nästa styrelsemöte skall frågan om avskrivningar lösas vad avser hur vi belastar 

räkenskapen med denna bokföring. Samt storleken enligt den avskrivningsplan som 

Hans-Bertil kommer lägga fram för styrelsen. 

 

4. Arbete med verksamhetsplan och budget för 2014 gjordes sektionsvis, därefter gjordes en 

gemensam genomgång av budgeten. Ytterligare justeringar kan komma att göras vid 

nästkommande styrelsearbete vad avser avskrivningar. 

 

5. Ordförande informerade om föreslagen sammansättning av kommande styrelse samt 

representation i driftgruppen för kungsgårdsviken och Storsjöns sjöråd. Valberedningen 

jobbar vidare med denna fråga. 

 

6. Ordföranden informerade om resultatet av det arbete som arbetsgruppen för kranfrågans 

lösning har redovisat. 

 

7. Ordföranden informerade om de motioner som inkommit inför årsmötet.  

 

8. Ordföranden avslutade mötet och tackade de närvarande för visat intresse och gott arbete 

under dagen. 

 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

Carl-Göran Persson 

 

Justeras: 

 

 Mats Johansson 


